伊斯蘭學校 申請二零二三年度小一入學事宜

參加資格

●2023年9月入學時年滿5歲8個月

●本港居民

●尚未入讀小學

●從未獲派小一學位

小一入學	日期	事項	地點
自行分配學位階段 (不受校網限制)	2 – 30 /9/2022	領取小一入學申請表	・就讀幼稚園 ・各區民政事務處
(只可向 <u>一間</u> 小學遞交申請)	26 – 30 /9/2022	遞交入學申請表	• 直接交回本校 • 時間:星期一至五, 上午九時至下午五時正
	21 /11/2022	公布小一「自行分配學位」結果	• 於本校網頁公布「自行分配學位」結果
	23 – 24 /11/2022	辦理「自行分配學位」註冊手續	• 獲取錄的申請人到本校辦理註冊手續
統一派位階段	4 – 5 /2/2023	辦理小一「統一派位」選校手續	• 將「選擇學校表格」交回指定的「統 一派位中心」。
	7 – 8 /6/2023	公布小一「統一派位」結果	·統一派位結果透過郵遞方式通知家長。 〔如家長在「選擇學校表格」內已填寫 手 提電話號碼,並同意透過該手提電話 號碼接 收派位結果,他們亦會於 6 月 7 日 透過電話 短訊得知統一派位結果。〕
	13 – 15 /6/2023	辦理「統一派位」註冊手續	·獲取錄的申請人到本校辦理註冊手續 〔教育局會安排獲派同一所學校的學 生家 長,在6月13日或6月14日的不同時 段,到 獲派學校辦理註冊手續。如家長 未能於上 述指定日期辦理註冊手續,可 於6月15日到 學校辦理相關手續。〕

本校校網: 71 本校的編號: 114642 参考網站: http://edb.gov.hk

本校地址:新界屯門友愛邨愛德里2號 電話:2450 2270 #如有查詢可聯絡 莫漢威副校長

Islamic Primary School Primary One Admission (POA) for September 2023

To be eligible for participation, the child must

each the age of 5 years 8 months when he/she is enrolled in P.1 in September 2023

be a Hong Kong resident

not be attending any primary schools

• have never been allocated a P.1 place

Participate in POA	Date	Event	Place
System			
Apply for a Discretionary Place	2 – 30 /9/2022	Obtain an Application Form	From the kindergartenFrom the District Offices
(The application is not subject to restrictions on school nets)	26 – 30 /9/2022	Submit the Application Form	 Submit the Application Form to our school Time: Monday to Friday, 9 am to 5 pm
(Submit the Application Form to ONE school only)	21 /11/2022	Release of discretionary places admission results	Release of discretionary places admission results through school website, notice board, telephone and letter.
	23 – 24 /11/2022	Successful applicant children of the discretionary place register with the school	Successful applicant children of the discretionary place come to our school and register.
Participate in the "Central Allocation"	4 – 5 /2/2023	Parents make choices of schools	 Hand in the form to a designated Central Allocation Centre.
Stage	7 – 8 /6/2023	Release of central allocation results	Results of Central Allocation to be sent to parents by post. (If parents have provided a mobile phone number on the Choice of Schools Form and indicated their consent to receive the Central Allocation results via this mobile phone number, they will also receive the results via SMS message on 7 Jun.)
	13 – 15 /6/2023	Register their child with the allocated school	• Come to our school and register. (The EDB will assign timeslots for parents to register with the allocated school on 13 Jun or 14 Jun. Parents who cannot proceed with the registration within the specified date can register on 15 Jun.)

School Net: 71 School Number: 114642 Reference: http://edb.gov.hk Telephone: 2450 2270

School Address: No.2, Oi Tak Lane, Yau Oi Estate, Tuen Mun, N.T.

For any enquiry, you are welcome to contact with Mr Mok.

